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Tomko: 

Interpelácia od občana. Všimol si, že pred dvomi týždňami na zimnom štadióne bol nejaký 

agent, ktorý robil kompletnú obhliadku zimného štadióna. Vie dačo vedenie mesta s tým? Je 

to nadväzné na dajakú rekonštrukciu alebo niečo podobné? Viete niečo o tom?  

 

PhDr. Čižmár: 

Zimný štadión, obhliadka. Tak, ako sme avizovali už dlhodobo, okrem technických 

záležitostí, ktoré súvisia s prevádzkou štadióna a s nutnými prehliadkami, hlavne odbornými 

prehliadkami stavu a celej správy štadióna, sa pripravujú aj podklady pre prípadnú 

rekonštrukciu a možnosť čerpania mimorozpočtových zdrojov. Takže pokiaľ prišlo 

k obhliadke, je to vec technických služieb, môžete sa pokojne obrátiť aj na nich, pán poslanec, 

ale sú len dve možnosti, buď v tomto prípade, bolo by dobre uviesť nejaký presnejší termín, 

pretože v tomto období štandardne sa vykonáva aj technická obhliadka priestorov a zariadení, 

hlavne technologických. Čo sa týka prípadnej rekonštrukcie alebo prípravných prác na nejakej 

stratégii a potom následne projektovej dokumentácii, tak aj tam riešime v rámci možnosti 

odborné posúdenie niektorých vecí, ktoré by mohli byť zapracované do prípadnej 

rekonštrukcie. Takže áno, z týchto dvoch možností, niektorá tieto veci rieši, momentálne 

správca zariadenia, tzn. technické služby, určite vám dajú presnejšiu odpoveď, ak budeme 

vedieť presný dátum kedy sa tak stalo.  

 


